

Parliamentary Secretary to the Minister of the Environment and \$2,669 as Parliamentary Secretary to the Minister of State for Science and Technology) during the fiscal year 1981-82, what amount was paid for (a) travel and to what cities (b) accommodation and in what cities (c) travel and accommodation for accompanying staff and other personnel and what were their names?

2. What was the purpose of each trip (i.e. a visit to the constituency or Ministerial business)?

3. If all the foregoing expenditures related to travel by commercial airlines, what additional trips, if any, were made by government-owned aircraft and, in each case (a) what was the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

**No. 290—Mr. Munro (Esquimalt—Saanich)—December 16, 1983**

1. Of the \$11,806 in travelling expenses received by the honourable Member for Timmins—Chapleau as Parliamentary Secretary to the Minister of Indian Affairs and Northern Development during the fiscal year 1981-82, what amount was paid for (a) travel and to what cities (b) accommodation and in what cities (c) travel and accommodation for accompanying staff and other personnel and what were their names?

2. What was the purpose of each trip (i.e. a visit to the constituency or Ministerial business)?

3. If all the foregoing expenditures related to travel by commercial airlines, what additional trips, if any, were made by government-owned aircraft and, in each case (a) what was the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

**No. 291—Mr. Munro (Esquimalt—Saanich)—December 16, 1983**

1. Of the \$15,345 in travelling expenses received by the honourable Member for Shefford as Parliamentary Secretary to the Secretary of State during the fiscal year 1981-82, what amount was paid for (a) travel and to what cities (b) accommodation and in what cities (c) travel and accommodation for accompanying staff and other personnel and what were their names?

2. What was the purpose of each trip (i.e. a visit to the constituency or Ministerial business)?

3. If all the foregoing expenditures related to travel by commercial airlines, what additional trips, if any, were made by government-owned aircraft and, in each case (a) what was the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

**No. 297—Mrs. Cossitt—December 19, 1983**

1. Were amateur athletes from the United States, playing for local Canadian athletic teams, required to have their team management complete clearance for their admissibility to Canada through documentation of Canada Employment clearance on Emp. 2151 and Immigration Authorization, Imm. 1102 forms?

secrétaire parlementaire du ministre de l'Environnement et \$2,669 à titre de secrétaire parlementaire du ministre d'État chargé des Sciences et de la Technologie) au cours de l'année financière 1981-1982, combien a-t-on payé en frais a) de déplacement et vers quelles villes, b) de logement et dans quelles villes, c) de déplacement et de logement du personnel l'accompagnant ou d'autres employés et quel était leur nom?

2. Quel était le but de chaque voyage, comme se rendre dans sa circonscription ou remplir des fonctions officielles?

3. Si toutes ces dépenses ont trait à des voyages sur des lignes aériennes commerciales, quels voyages supplémentaires a-t-il faits en avion du gouvernement et, dans chaque cas, a) combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

**N° 290—M. Munro (Esquimalt—Saanich)—16 décembre 1983**

1. Sur les \$11,806 que l'honorable député de Timmins-Chapleau, à titre de secrétaire parlementaire du ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien, a reçus en frais de déplacement au cours de l'année financière 1981-1982, combien a-t-on payé en frais a) de déplacement et vers quelles villes, b) de logement et dans quelles villes, c) de déplacement et de logement du personnel l'accompagnant ou d'autres employés et quel était leur nom?

2. Quel était le but de chaque voyage, comme se rendre dans sa circonscription ou remplir des fonctions officielles?

3. Si toutes ces dépenses ont trait à des voyages sur des lignes aériennes commerciales, quels voyages supplémentaires a-t-il faits en avion du gouvernement et, dans chaque cas, a) combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

**N° 291—M. Munro (Esquimalt—Saanich)—16 décembre 1983**

1. Sur les \$15,345 que l'honorable député de Shefford, à titre de secrétaire parlementaire du Secrétaire d'État, a reçus en frais de déplacement au cours de l'année financière 1981-1982, combien a-t-on payé en frais a) de déplacement et vers quelles villes, b) de logement et dans quelles villes, c) de déplacement et de logement du personnel l'accompagnant ou d'autres employés et quel était leur nom?

2. Quel était le but de chaque voyage, comme se rendre dans sa circonscription ou remplir des fonctions officielles?

3. Si toutes ces dépenses ont trait à des voyages sur des lignes aériennes commerciales, quels voyages supplémentaires a-t-il faits en avion du gouvernement et, dans chaque cas, a) combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

**N° 297—M<sup>me</sup> Cossitt—19 décembre 1983**

1. Les athlètes amateurs des États-Unis qui jouaient pour des équipes locales du Canada devaient-ils faire remplir par la direction de leur équipe les formalités d'admission au Canada en soumettant les formulaires d'autorisation d'emploi Emp. 2151 et d'autorisation d'immigration Imm. 1102?